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33 Marc Calvet, Sandra Tomàs (número 5) i Trini Marín, ahir.
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Aquest podria ser un dels 
principals eixos del pro-
grama que defensa Demò-
crates per Andorra i que va 

presentar ahir en un esmorzar amb 
la premsa. El candidat a cònsol me-
nor, Marc Calvet, va posar l’accent 
en la intenció de reactivar i dina-
mitzar «la part alta de la parròquia 
per recuperar tot el servei que ha 
donat i tornar a gaudir del concep-
te de centre històric». 

Per revitalitzar «aquell punt 
neuràlgic a la parròquia», l’equip 
aspirant a la reelecció va explicar 
que buscaran el desenvolupament 
econòmic de la zona amb la cons-
trucció del pàrquing de l’Escalé 
–d’unes 600 places–, la reinversió 
cultural i la potencialitat de turis-
me. En aquest sentit, DA vol crear 
un circuit cultural que inclourà el 
CAEE, la sala d’exposicions del Go-
vern i el Museu Thyssen com a focus 
principals. 

Pel que fa a la gestió de l’aigua, 
Calvet va remarcar un dels leit motiv 
de la força taronja en aquest cam-
panya i és que «una connexió entre 
dues parròquies no és ni fàcil ni im-
mediata» i va insistir en que «imple-
mentaran sol·lucions que perdura-
ran». 

La número 4 de la llista, Núria 
Gómez, va prendre el protagonis-
me en la vessant econòmica i va ex-
posar que «l’inici d’aquesta legis-
latura no va ser fàcil, però ho hem 
pogut tirar endavant» i va puntu-
alitzar que «tenim unes finances 
prou sanejades com per afrontar 

«Volem que la part alta torni 
a ser el centre històric»
DA posa l’accent en la 
reactivació comercial, 
cultural i turística de l’eix
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el programa d’una forma més que 
raonable». A més, Gómez va deixar 
clar que «no hem dedicat més esfor-
ços dels que ja estaven tancats i esta-
blerts, després d’una inversió con-
tinguda els dos primers anys»

PARC URBÀ D’AIGUES BRAVES / Salomó 
Benchlluch, número 6 de la llista, 
va afirmar que treballaven per «in-
tentar arribar a l’excel·lència a ni-
vell de serveis» i va desvetllar que 
«un gran repte» que tenia aquest 

equip era «estudiar la possibilitat 
amb el Govern de crear un parc ur-
bà d’aigües braves». Benchlluch va 
afegir que «seria al riu Valira i s’ha 
d’acondicionar, evidentment, però 
és viable».

També va apuntar que es volen 
fer comissions de treball,des de Fi-
ter i Rossel a Avinguda del Pessebre 
i recaptar informació i neguits per 
millorar la zona i poder traslladar-
ho a diferents actuacions adreçats 
al benestar del ciutadà. H
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33 Marc Magallón, Víctor Filloy i Miquel Pujal, en la trobada d’ahir.

Liberals d’Andorra es va trobar ahir 
amb l’Associació de Contractistes 
d’Obres d’Andorra (Acoda) amb 
l’objectiu d’intercanviar impressi-
ons en el terreny d’infraestructu-
res. En cas de ser escollits el proper 
13-D, la proposta liderada per Marc 
Magallón estudia donar llum verd 
a algunes iniciatives per dinamit-
zar la parròquia. 

El candidat a cònsol major va in-
dicar que en la trobada han volgut 
«parlar de donar ajudes a la zona 
del Clot d’en privat perquè es pu-
gui reactivar. Abans de posar una 
primera pedra a un edifici, la quan-
titat econòmica que ha de pagar 
un propietari fa por i tira enrera a 
qualsevol». Magallón va puntualit-
zar que l’objectiu és «estudiar bene-
ficis perquè aquests privats puguin 
tirar projectes endavant i sortir tots 
beneficiats»

El president d’Acoda, Miquel Pu-
jal, va indicar que «recollim amb en-
tusiasme les propostes que ens han 

Ld’A es reuneix amb Acoda 
per plantejar infraestructures
Magallón proposa traslladar 
la piscina d’Escaldes al Prat 
del Roure

plantejat i ara ells han d’estudiar 
les fórmules de financiació». Pujal 
va explicar que «nosaltres els hem 
fet un parell de propostes a nivell 
de cessions, ja que considerem que 
les que hi ha són una mica altes a 
dia d’avui i pot privar a alguns par-
ticulars a tenir iniciativa de projec-
tes nous i mirarem de reactivar-les 
d’alguna manera, sempre anant a 
la baixa».

TRASLLAT DE LES PISCINES  / D’altra ban-
da, Magallón va explicar que una 
de les pretensions incloses en el seu 
programa era el trasllat de les pis-
cines d’Escaldes «que ja han fet un 
gran servei des de mitjans dels 80» 
a una nova ubicació al Prat del Rou-
re per «poder concentrar tots els 
equipaments esportius en un ma-
teix punt». El candidat blau a còn-
sol major creu que aquesta permu-
ta «és beneficiosa per la parròquia i 
per tots els usuaris, que trobarien 
en el Prat del Roure un important 
punt neuràlgic i de fàcil accés». En 
contrapartida, Magallón va apun-
tar que el local actual de les piscines 
«·quedaria destinat a un servei molt 
notable d’aparcament on es podri-
en encabir tres plantes i uns 200 ve-
hicles coberts». H
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33 Aleix Mañosas i Mathieu Borrego.

El PS proposa unir tots els 
camins empedrats històrics

Sentit Comú aposta per 
ampliar la captació d’aigua

El número dos de la llista del Partit 
Socialdemòcrata, Aleix Mañosas, va 
defensar la creació d’una anella ver-
da –un circuit natural al costat d’un 
nucli urbà– per unificar i recuperar 
tots «els camins empedrats històrics 
d’Escaldes, com els dels horts d’En-
sucarana» i poder disposar d’una al-
tra ruta turística i «poder donar-la 
conèixer a la parròquia i al país».

Mañosas considera que «hi ha 
molta gent al Principat que no co-
neix aquests camins i volem unir-
los tots i crear-ne de nous per acabar 

formant aquesta anella verda, un 
concepte molt conegut a Europa i ja 
establert a Andorra».

El membre de PS va apuntar que 
volien entroncar aquesta proposta 
amb «explotar encara més i dotar 
de més contingut i promoció, no no-
mes aquests camins empedrats, si-
nó tota la zona d’Engolasters on te-
nim un circuit fantàstic de BTT que 
no se li està treient suc».

Mañosas també va criticar que hi 
ha altres camins per practicar sen-
derisme que no s’han explotat el 
suficientment com per donar-lo a 
conèixer, ni estan ben senyalitzats 
«com el camí dels Matxos o Coll Jo-
vell» i va insistir en que el PS vol «po-
tenciar aquesta via turística i d’es-
barjo i que no tot sempre sigui Vi-
vand». H

Mañosas considera que 
cal potenciar la via turística 
del senderisme 
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Una representació de la candidatu-
ra de SDP+Independents va visitar 
ahir la captació d’aigua de la Vall 
del Madriu i va exposar els tres ei-
xos principals que conté el seu pro-
grama en aquest apartat. 

Sentit Comú considera que és ne-
cessari ampliar la zona de captació i 
de decantació dels sediments prèvi-
ament a la instal·lació d’un sistema 
de filtratge modern. A més, van ex-
pressar que és necessari ampliar la 
capacitat d’emmagatzematge i as-
segurar una nova captació d’aigua 
subterrània, no sotmesa a les in-
tempèries, que podria ser a la zona 
de l’Obac, on hi ha una gran quan-
titat d’aigua. Finalment , la coalició 
va defensar que la gestió de l’abas-
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timent i de la distribució de l’ai-
gua potable ha de ser responsabi-
litat de l’administració pública i 
per això proposa que el Comú pu-
gui adquirir, de manera progressi-
va, una majoria important d’acci-
ons de Capesa. H
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33 Sentit Comú, ahir a la captació.


